

NOTICE 通告

致瑜翠園各住戶：

PDC-2026-N075

有關：電視頻道接收事宜

服務處發現部分頻道出現訊號故障，以致住戶未能接收相關電視頻道。

服務處已即時聯絡屋苑電視系統保養承辦商跟進及檢查，並會督促承辦商盡快完成維修工作，以恢復正常訊號接收。

不便之處，敬請見諒。如有任何查詢，歡迎在辦公時間致電 2458 7256 與服務處職員聯絡。



瑜翠園服務處 啟

2026 年 6 月 18 日

To: All residents of Peridot Court

Date: 18th June 2026

Re: Television Channel Reception Issue

The Management Services Office has identified a signal fault affecting certain television channels, resulting in residents being unable to receive the affected channels.

The Management Services Office has immediately contacted the estate's television system maintenance contractor to investigate the issue and carry out the necessary inspection and repair works. The contractor has been requested to complete the repair works as soon as possible and restore normal television signal reception.

We apologize for any inconvenience caused and appreciate your understanding. Should you have any enquiries, please feel free to contact our staff at 2458 7256 during office hours.

Peridot Court
Management Services Office

此通告張貼至另行通知
This notice would be posted until further notice



此通告可於生活樂應用程式上瀏覽。版權所有，不得轉載。

This notice can be read on Live e-as-y app. All rights reserved.

詳情請瀏覽網站：www.peridotcourt.info

Visit the estate website for details. Website: www.peridotcourt.info

KAI SHING
MANAGEMENT SERVICES
啟勝管理服務

PMC Licence No: C-499163

啟勝管理服務有限公司
Kai Shing Management Services Limited